
Dagsorden bestyrelsesmøde 17/1-2024 

Indkommen post: 

henvendelse bliver behandlet (Madlen Steen) 

Spørgeskema DKK: udfyldes fælles 

Dommeransøgning: Eksteriørdommer ansøgning sendes til godkendelse i kennelklubben. 

Vi har indgået et samarbejde med Lene Andersen om at hjælpe med opdatering af hjemmesiden og 

hundeførerkonkurrencen, fordi arbejdspresset i bestyrelsen i forvejen er så stort. 

Formand har klaget til DKK om at det er for dyrt at få lavet udenlandsk sundheds registrering i DKK, 

hvis man vælger at tage udenlands og få lavet billeder af sin hund. 

Madlen: 

Opdatering af regler guld, sølv og bronzehund, Madlen sørger for det.   

Diplom Klubchampion: Skal laves af klubben og sendes ud. 

Hanne: 

Ændring af regler for træningspladser sættes ned fra 6 til 3 hundeførere for at åbne en plads, men 

stadig hvor 2/3 del har en dobermann. Bestræbe sig på at tilbyde IGP træning og gruppe c, men ikke 

et krav. Andre sportsgrene indenfor hundesport er også velkomne. Der kan også dispenseres for at 

have alt udstyr til træning af IGP fra starten af, det kan man ansøge om til hovedklubben. 

Hjemmeside: vurderer om vi skal forlænge aftalen med Anders et halvt år. 

Sponsorer: Hanne arbejder på at forny kontrakt med Agria for 2025 og 2026. 

Hundeweb nye regler for prøveafholdelse udstedt af dkk, mere info på dkks hjemmeside. 

Lars: 

Regnskab: arrangementer skal balanceres, vi skal gøre mere for at få sponsorer. 

Budget: gennemgang 

Lars stopper i hovedbestyrelsen efter GF 

Pernille: 

Åbning gruppe Horsens: Forslag om ændring af regler, så Horsens har mulighed for at ansøge om 

åbning af ny gruppe, ansøgere nedsættes fra 6 til 3 i regler om træningspladser. 

DM (oplæg fra Janne -figuranter, dommer) Pernille kontakter Janne 

Muligvis mulighed for DDK plads på Fyn! Vi arbejder videre på det. 

Opdatering prøver/regler hundeførerkonkurrencen. (Det sørger Pernille for) 




